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Folketingets Transport-, Bygnings- og Boligudvalg 

Christiansborg 

25. oktober 2018 

Svar på Transport-, Bygnings- og Boligudvalgets spørgsmål nr. 
862 (Alm. del) af 27. september 2018 stillet efter ønske fra 
Andreas Steenberg (RV) 

Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte, at overskydende midler fra Holstebro-motorvejen ikke 

skal gå til signalprogrammet, som man ellers kunne misforstå det ud fra 

ministerens interview med Dagbladet Holstebro 23 september 2018? 

 

Svar 

Der henvises til svar på Transport-, Bygnings- og Boligudvalgets spørgsmål nr. 

861 (Alm. del) af 27. september 2018 i forhold til anvendelse af overskydende 

midler fra Holstebromotorvejen.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Transport-, Bygnings- og Boligudvalget 2017-18
TRU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 862 

Offentligt
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